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Préambule

Le BUSINESS ROUND du Forum des entreprises intitulé «ATLANTIC BUSINESS FORUM» comprendra des réunions entre les chefs d'entreprise, hommes d'affaire, et les entrepreneurs de différentes régions, à savoir de l'Amérique, d'Afrique, d'Europe et d'autres origines. 
Les domaines d'intérêt comprennent, entre autres: l'offre et la demande d'opportunités commerciales; l'offre et la demande de partenariats commerciaux et d'expertises; l'offre et la demande de produits (tous types); l'offre et la demande de services (tous types); et l'offre et la demande d'équipements (tous types); identification des opportunités d'investissement et d'affaires. L'opérationnalisation du Business Round / Round se déroule en 7 étapes, comme indiqué à la page suivante.

PLAN 
Axé sur les affaires 
Centré sur l'opportunité
 Réalistes 
Stratégique
 Actions
 Résultats
 Réévaluation 
Preamble

The BUSINESS ROUND of the Business Forum entitled "ATLANTIC BUSINESS FORUM" will include meetings between business leaders, businessmen, and entrepreneurs from different regions, namely America, Africa, Europe and other origins.

Areas of interest include, but are not limited to: supply and demand for business opportunities; supply and demand for business partnerships and expertise; supply and demand for products (all types); supply and demand for services (all types); and supply of and demand for equipment (all types); identification of investment and business opportunities. The operationalization of the Business Round / Round takes place in 7 stages, as indicated on the next page.

PLAN

Business oriented

Focused on opportunity

 Realistic

Strategic

 Actions

 Results

 Revaluation
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ETAPES DE PREPARATION ET D’EXECUTION BUSINESS ROUND

-1er ÉTAPE 15/05/21 : L'inscription est ouverte pour les manifestations d'intérêt à participer au Business Round / Round. 

  -2ème ÉTAPE De 15/05/21 à 15/02/22 : Inscription pour participer au Business Round et manifestation d'intérêt pour les réunions institutionnelles. 
-3ème ÉTAPE De 16/02/22 à 28/02/22- Date limite d'inscription pour participer à la table ronde des affaires et réservation de temps pour la présentation des produits, services et opportunités de partenariat. 
4ème ÉTAPE 16 Mars 08:15 – 12 : La tenue de différentes rencontres entre entreprises participantes, préalablement programmées le 16 mars 2022, de 8h15 à 12h30. 
-5ème ÉTAPE 16 Mars 14:00 -15:30 Session de présentation des produits par les entreprises participantes. Le temps accordé pour cette présentation sera fixé à l'avance par l'Organisation.
-6ème ÉTAPE 16 Mars 15:30 – 17:00 -Session de présentation des Services par les entreprises participantes. Le temps accordé pour cette présentation sera fixé à l'avance par l'Organisation.
-7ème ÉTAPE 16 Mars 17:30 – 19:00- Session de présentation des opportunités de partenariat par les entreprises participantes. Le temps accordé pour cette présentation sera fixé à l'avance par l'Organisation 
BUSINESS ROUND PREPARATION AND EXECUTION STEPS

-1st STEP 15/05/21: Registration is open for expressions of interest to participate in the Business Round.
  -2nd STAGE From 05/15/21 to 02/15/22: Registration to participate in the Business Round  and expression of interest for institutional meetings.

-3rd STAGE From 02/16/22 to 02/28/22 - Registration deadline to participate in the business roundtable and time reservation for the presentation of products, services and partnership opportunities.

4th STAGE March 16 08:15 - 12: The holding of various meetings between participating companies and previously scheduled for March 16, 2022, from 8:15 am to 12:30 pm.

-5TH STAGE March 16 2:00 pm -3: 30 pm Product presentation session by participating companies. The time allotted for this presentation will be fixed in advance by the Organization.

-6th STAGE March 16 3:30 pm - 5:00 pm -Session of presentation of the Services by the participating companies. The time allotted for this presentation will be fixed in advance by the Organization.

-7th STAGE March 16 17:30 - 19:00 - Presentation session of partnership opportunities by participating companies. The time allotted for this presentation will be fixed in advance by the Organization.
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LES ÉTAPES DU BUSINESS ROUND 
Le BUSINESS ROUND aura lieu le 16 Mars 2022, de 08h15 à 19h00. Les participants doivent s'inscrire dans la catégorie Business Executive. 
Le Business Round se compose de trois étapes: 
ÉTAPE 1: Inscription des participants et soumission de leurs profils. Les participants, lors de leur inscription, doivent soumettre leur profil au Business Round à partir de 17 Mai 2021.
ÉTAPE 2: Gestion et coordination des rencontres entre les participants inscrits au système, depuis le début des inscriptions, le 17 Mai 2021, jusqu'au 28 Février 2022.
 ÉTAPE 3: Le 16 Février 2022, l'ordre du jour de la réunion sera envoyé à tous les participants inscrits, en indiquant les profils des contreparties. Ceux-ci devraient également être enregistrés pour les réunions d'affaires prévues. À mesure que les inscriptions deviennent effectives, les candidats recevront des mises à jour hebdomadaires sur les manifestations d'intérêt présentées pour les différents secteurs d'activité.
 RÉALISATION DES RÉUNIONS PROGRAMMÉES: Les différentes réunions programmées auront lieu le 16 mars 2022, de 8:15 à 12:30 dans les lieux, qui seront communiqués à tous les inscrits préalablement. 
SESSION DE PRÉSENTATION DES PRODUITS, SERVICES ET OPPORTUNITÉS DE PARTENARIAT:
Le 16 mars 2022, la période de 14:00 à 19:00 est réservée aux entreprises participant à  Atlantic Business Forum pour présenter leurs produits, services et disponibilités pour la conclusion des partenariats. Chaque entreprise disposera d'une période de temps préalablement prévue pour les présentations référées. L'Organisation est en charge de l'organisation de ces ordres du jour, ainsi que de la mise à disposition de l'espace pour les séances de présentation et de la communication préalable de l'audience aux entreprises enregistrées, qui sera basée sur la manifestation des intérêts des participants.
 METHODOLOGIE DE BUSINESS ROUND 
Les réunions du Business Round seront coordonnées en fonction des profils et des objectifs de chaque dirigeant ou entrepreneur inscrit. La gestion sera assurée par une équipe qui utilisera à cet effet un logiciel spécialisé. Chaque participant peut générer directement un agenda spécifique en fonction de ses objectifs ou avec l'aide d'assistants. À cette fin, chaque dirigeant ou entrepreneur inscrit peut effectuer une analyse des entreprises et des entrepreneurs avec lesquels il souhaite rencontrer et demander une réunion via le système informatique. La réunion sera programmée si la contrepartie accepte la demande de réunion. Aucune réunion ne sera programmée sans que les objectifs spécifiques soient fixés à l'avance. 
Cependant, il est important de préciser que l'Organisation ne garantit pas que les participants aient les réunions prévues, car le but du BUSINESS ROUND est de planifier et de coordonner des réunions importantes et de qualité avec des objectifs spécifiques et bien définis. La programmation et la coordination des réunions dépendent de l'existence d'une contrepartie disposée à rencontrer des représentants d'entreprises enregistrées ou d'entrepreneurs, avec des objectifs très clairs. Les participants doivent avoir des compétences en prise de décision.
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THE STAGES OF THE BUSINESS ROUND

The BUSINESS ROUND will take place on March 16, 2022, from 8:15 a.m. to 7:00 p.m. Participants must register in the Business Executive category.

The Business Round consists of three stages:

STEP 1: Registration of participants and submission of their profiles. Participants, when registering, must submit their profile to the Business Round from May 17, 2021.

STEP 2: Management and coordination of meetings between participants registered in the system, from the start of registrations, May 17, 2021, until February 28, 2022.

 STEP 3: On February 16, 2022, the meeting agenda will be sent to all registered participants, indicating the profiles of the counterparties. These should also be recorded for scheduled business meetings. As registrations become effective, applicants will receive weekly updates on the expressions of interest submitted for the different business lines.

 CONDUCT OF SCHEDULED MEETINGS: The various scheduled meetings will take place on March 16, 2022, from 8:15 am to 12:30 pm in the premises, which will be communicated to all registered in advance.

PRESENTATION SESSION OF PRODUCTS, SERVICES AND PARTNERSHIP OPPORTUNITIES:

On March 16, 2022, the period from 2:00 p.m. to 7:00 p.m. is reserved for companies participating in Atlantic Business Forum to present their products, services and availability for the conclusion of partnerships. Each company will have a pre-planned period of time for the referred presentations. The Organization is in charge of organizing these agendas, as well as providing space for presentation sessions and prior communication of the hearing to registered companies, which will be based on the manifestation of participants' interests.
BUSINESS ROUND METHODOLOGY

Business Round meetings will be coordinated according to the profiles and objectives of each registered manager or entrepreneur. Management will be ensured by a team which will use specialized software for this purpose. Each participant can directly generate a specific agenda according to his objectives or with the help of assistants. To this end, each registered manager or entrepreneur can perform an analysis of the companies and entrepreneurs with whom he wishes to meet and request a meeting through the IT system. The meeting will be scheduled if the counterparty accepts the meeting request. No meeting will be scheduled without specific objectives being set in advance.

However, it is important to clarify that the Organization does not guarantee that participants have the meetings scheduled, as the aim of BUSINESS ROUND is to plan and coordinate important and quality meetings with specific and well-defined objectives. The scheduling and coordination of meetings depend on the existence of a counterpart willing to meet representatives of registered companies or entrepreneurs, with very clear objectives. Participants should have decision-making skills.
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AVANTAGES DU BUSINESS ROUND 
Si votre entreprise ou activité est liée au commerce, à l'importation et à l'exportation, à la logistique, à l'investissement et à la participation des entreprises, exerce les fonctions de responsable de l'innovation, des technologies de l'information, du marketing, du commerce électronique, de l'agriculture, de l'élevage, du tourisme, de l'hôtellerie, de la formation ou du conseil, une table ronde d'affaires peut vous offrir d'importantes opportunités commerciales ainsi que vous aider à trouver des solutions pour développer votre marché en vous mettant en relation avec des partenaires stratégiques potentiels ou des partenaires dans un marché à fort potentiel et riche en opportunités d’affaire.
 LES PRINCIPAUX AVANTAGES DE PARTICIPER AU BUSINESS ROUND SONT: 
■ Gagner du temps et de la logistique: chaque dirigeant ou chef d'entreprise, par le biais du Business Round, peut effectuer jusqu'à 16 réunions de 30 minutes au cours de la journée du 16 Mars 2022, chacune des réunions est préparée à l'avance, ce qui permettra d’atteindre des résultats selon les objectifs définis. Si votre entreprise inscrit, par exemple, 4 dirigeants, elle peut organiser jusqu'à 64 réunions clés avec des dirigeants de 20 pays en une seule journée, ce qui dans d'autres circonstances signifierait des semaines, voire des mois de voyage, de séjour, de coordination et de temps requis.
 ■ Élargir votre base de contacts commerciaux et rencontrer d'autres acteurs de votre secteur principal, en créant des alliances et des partenariats qui vous permettent d'élargir votre réseau commercial. 
■ Établir des contacts avec les principales entreprises et professionnels de votre secteur qui seraient autrement très difficiles à réaliser. 
■ Développer vos réseaux commerciaux et d’affaires sur les marchés africains, américains et d'autres continents. 
SOUTIEN AUX AFFAIRES ET INITIATIVES D'ENTREPRISE ATLANTIC BUSINESS FORUM et son réseau de partenaires stratégiques, «Points focaux», soutiennent votre entreprise en vous aidant à vous positionner sur les marchés avant, pendant et après l'événement. Les partenaires, ci-après dénommés Points focaux, planifient, dirigent et coordonnent les activités liées à la commercialisation et à la vente des produits et / ou services gérés par ATLANTIC BUSINESS FORUM, ainsi que le soutien aux entreprises et aux entrepreneurs dans les entreprises où ils opèrent. 
LES ACTIVITÉS DES POINTS FOCAUX CONSISTENT EN: 
■ La coordination des activités du réseau d'entreprises dans la zone géographique sous sa direction; 
■ Définition et gestion du marché sous sa direction; 
■ Planification et ordonnancement des réunions;
■ Enquête sur les opportunités et les besoins des entreprises du réseau;
■ Préparation de la proposition; 
■ Les négociations avec les entités publiques chargées d'attirer les investissements étrangers dans le pays concerné, afin d'obtenir les bénéfices et les avantages juridiques pour les entreprises intéressées; 
■ Assurance de la qualité des initiatives commerciales sur le territoire où les entreprises de réseau fonctionnent; 
■ Analyse de marché; 
■ Assurer les affaires entre les clients et les fournisseurs
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ADVANTAGES OF BUSINESS ROUND

If your company or activity is related to trade, import and export, logistics, investment and business participation, performs the duties of responsible for innovation, business technologies information, marketing, e-commerce, agriculture, animal husbandry, tourism, hospitality, training or consultancy, a business roundtable can offer you important business opportunities as well as help you find solutions to develop your market by putting you in touch with potential strategic partners or partners in a market with high potential and rich in business opportunities.

 THE MAIN ADVANTAGES OF PARTICIPATING IN THE BUSINESS ROUND ARE:

■ Save time and logistics: each manager or company director, through the Business Round, can carry out up to 16 meetings of 30 minutes during the day of March 16, 2022, each meeting is prepared for advance, which will achieve results according to the defined objectives. If your company registers, for example, 4 executives, it can organize up to 64 key meetings with executives from 20 countries in a single day, which in other circumstances would mean weeks or even months of travel. , coordination and time required.

 ■ Expand your base of business contacts and meet other players in your core industry, creating alliances and partnerships that allow you to expand your business network.

■ Establish contacts with leading companies and professionals in your industry that would otherwise be very difficult to achieve.

■ Develop your commercial and business networks in the African, American and other continents markets.

SUPPORT FOR BUSINESS AND CORPORATE INITIATIVES ATLANTIC BUSINESS FORUM and its network of strategic partners, “Focal Points”, support your business by helping you position yourself in the markets before, during and after the event. The partners, hereinafter referred to as Focal Points, plan, direct and coordinate the activities related to the marketing and sale of the products and / or services managed by ATLANTIC BUSINESS FORUM, as well as the support to companies and entrepreneurs in companies where they operate.
THE ACTIVITIES OF THE FOCAL POINTS CONSIST OF:

■ Coordinating the activities of the business network in the geographic area under his direction;

■ Definition and management of the market under his direction;

■ Planning and scheduling of meetings;

■ Investigation of the opportunities and needs of companies in the network;

■ Preparation of the proposal;

■ Negotiations with public entities responsible for attracting foreign investment in the country concerned, in order to obtain the benefits and legal advantages for the companies concerned;

■ Quality assurance of commercial initiatives in the territory where network companies operate;

■ Market analysis;

■ Ensuring business between customers and suppliers
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LES RESPONSABILITÉS DES POINTS FOCAUX COMPRENNENT NOTAMMENT : 
■ Coordination et gestion des intérêts des sociétés de réseau dans les domaines où elles opèrent; 
■Validation et suivi des propositions soumises par les sociétés du réseau; 
■ Suivi des affaires promues par les sociétés de réseau; 
■ Préparation de rapports périodiques et promotion d'informations sur les opportunités commerciales et les partenariats avec le secteur privé dans leurs pays respectifs; 
■ Surveiller la satisfaction des entreprises locales dans le réseau d'entreprises; 
■ Proposer des solutions et des conditions pour la livraison de produits et services; 
■ Mise à jour de la base de données des clients, fournisseurs et sociétés de réseau en général;
 ■ Proposer une liste de produits prioritaires sur le marché sous leur coordination;
 ■ Préparation d'un rapport périodique sur les besoins du marché ; 
■ Définir des campagnes de promotion pour leur territoire d'affaires; 
■ S'assurer que les objectifs de vente sont atteints, définir et suivre les écarts, mettre en place des actions correctives si nécessaire; 
■ Etudier et analyser les différents segments de marché et canaux de distribution, proposer des politiques à adopter; 
■ Créer et suivre la mise en œuvre d'un plan de marketing régulier. 
Pour l'événement de Mars 2022 au Cap-Vert, le Business Round se tiendra le 16 Mars 2022, de 08:15 à 19:00. 
Les fonctions des POINTS FOCAUX sont très importantes, et dans chaque pays où ATLANTIC BUSINESS FORUM opère, il y aura une équipe coordonnée par un POINT FOCAL, complétant son action avec celle de responsable représentant ATLANTIC BUSINESS FORUM.
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THE RESPONSIBILITIES OF THE FOCAL POINTS INCLUDE IN PARTICULAR:

■ Coordination and management of the interests of network companies in the areas in which they operate;

■ Validation and follow-up of the proposals submitted by the companies in the network;

■ Monitoring of cases promoted by network companies;

■ Preparation of periodic reports and promotion of information on business opportunities and partnerships with the private sector in their respective countries;

■ Monitor the satisfaction of local businesses in the business network;

■ Propose solutions and conditions for the delivery of products and services;

■ Updating the database of customers, suppliers and network companies in general;

 ■ Propose a list of priority products on the market under their coordination;

 ■ Preparation of a periodic report on market needs;

■ Define promotional campaigns for their business territory;

■ Ensure that sales objectives are achieved, define and monitor deviations, implement corrective actions if necessary;

■ Study and analyze the different market segments and distribution channels, propose policies to be adopted;

■ Create and monitor the implementation of a regular marketing plan.

For the March 2022 event in Cape Verde, the Business Round will be held on March 16, 2022, from 08:15 to 19:00.

The functions of the FOCAL POINTS are very important, and in each country where ATLANTIC BUSINESS FORUM operates, there will be a team coordinated by a FOCAL POINT, complementing its action with that of manager representing ATLANTIC BUSINESS FORUM.
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ASSISTANCE JURIDIQUE ET INTERPRÈTE : 
Deux équipes spécialisées seront en permanence à la disposition des participants au BUSINESS ROUND tout au long de la journée du 16 Mars 2022: 1. Une équipe d'interprètes en trois langues: portugais; Français et anglais; et 
2. Une équipe juridique. Ces deux équipes resteront disponibles, après l'événement et pendant tout le temps, pour accompagner les participants dans la formalisation et la consolidation des affaires sur le marché de la CEDEAO. 
L'Aide Juridique pour les Entreprises Avec l'assurance protection juridique des spécialistes, vous avez tout en main en tant qu'entrepreneur pour faire face à des questions juridiques de toute nature, dans l'ensemble des Pays de la CEDEAO. 
En tant que participant à ATLANTIC BUSINESS FORUM, concentrez-vous sur votre entreprise et vos affaires, des spécialistes prennent en main avec sagesse toutes les questions juridiques et fiscales, pour vous et pour votre entreprise, pour l'ensemble des Pays de la CEDEAO. 
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LEGAL ASSISTANCE AND INTERPRETER:

Two specialized teams will be permanently available to BUSINESS ROUND participants throughout the day of March 16, 2022: 1. A team of interpreters in three languages: Portuguese; French and English; and

2. A legal team. These two teams will remain available, after the event and throughout, to support participants in the formalization and consolidation of business in the ECOWAS market.

Legal Aid for Companies With the legal protection insurance of specialists, you have everything in hand as an entrepreneur to deal with legal questions of all kinds, in all ECOWAS countries.

As a participant in ATLANTIC BUSINESS FORUM, focus on your business and your business, specialists wisely take in hand all legal and fiscal issues, for you and for your business, for all ECOWAS Countries.
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1er Jour - 16 MARS 2022 

BUSINESS ROUND

ACCREDITATION: 07:00 – 08:15

Business Round 08:15 – 10:15 

Pause-café 10:15 – 10:45 
Business Round 10:45 – 12:30 
Déjeuner 12:30 – 14:00 
Présentation de l'opportunité des produits 14:00 – 15:30 
Présentation de l'opportunité des services 15:30 – 17:00 
Présentation des opportunités de partenariat entrepreneurial 17:30 – 19:00 Dîner de bienvenue 20:30 – 23:00
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Day 1 - MARCH 16, 2022

BUSINESS ROUND

ACCREDITATION: 07:00 - 08:15

Business Round 08:15 - 10:15

Coffee break 10:15 - 10:45

Business Round 10:45 - 12:30

Lunch 12:30 - 2:00 p.m.

Presentation of the product opportunity 2:00 p.m. - 3:30 p.m.

Presentation of the services opportunity 15:30 - 17:00

Presentation of entrepreneurial partnership opportunities 17:30 - 19:00 Welcome dinner 20:30 - 23:00
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2è Jour : 17 mars 2022

ACCRÉDITATION AU FORUM 07:00 – 08:00
17 Mars 2022 : Opportunités d'affaires 08:30 – 10:30 
Pause-café 10:30 – 11:00 
Opportunités d'affaires 11:00 -13:00 
Déjeuner 13:00 – 14:30 
Pause-café 16:30 – 17:00 

Temps Libre : 18:30 
Conférence I «ACCÈS AU MARCHÉ PRÉFÉRENTIEL DE LA CEDEAO»
 Modérateur: Cabo Verde 
Conférencier: CEDEAO 
Day 2: March 17, 2022

ACCREDITATION TO THE FORUM 07:00 - 08:00

March 17, 2022: Business opportunities 8:30 am - 10:30 am

Coffee break 10:30 am - 11:00 am

Business opportunities 11:00 am-1: 00 pm

Lunch 13:00 - 14:30

Coffee break 16:30 - 17:00

Free time: 18:30

Conference I "ACCESS TO THE ECOWAS PREFERENTIAL MARKET"

 Moderator: Cabo Verde

Speaker: ECOWAS
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3è jour : 18 Mars 
ACCRÉDITATION AU FORUM 07:00 – 08:00
Conférence II «ACCÈS AU MARCHÉ PRÉFÉRENTIEL DES ÉTATS - UNIS» Modérateur: Cabo Verde Conférencier: USA / AGOA 
Conférence III «Développement de l'économie numérique dans la CEDEAO: une opportunité pour la transition numérique dans le développement entrepreneurial, l'innovation des marchés et l'intégration régionale» 
Modérateur: Cabo Verde
Conférencier: CEDEAO
Conférence IV «ACCÈS AU MARCHÉ PRÉFÉRENTIEL DE L'UNION EUROPÉENNE» Modérateur: Cabo Verde 
Conférencier: UE / SPG +
ATELIER ÉCONOMIQUE ET FINANCIER 

Panel I 

«FINANCEMENT DU SECTEUR PRIVÉ DANS LA CEDEAO»

Modérateur: Cabo Verde 

Orateurs : 

■ Banque d'Investissement et de Développement de la CEDEAO 

■ Fonds Africain de Garantie et de Coopération Economique 

■ Banque Africaine de Développement - BfAD 

■ Société Financière Internationale – SFI 

■ Agence Française de Développement. AFD 

ATELIER ÉCONOMIQUE ET ENTREPRENEURIAL 

Panel II 

«BRÉSIL: Le Potentiel et l'Opportunité de Coopération Technique et Entrepreneuriale» 

Modérateur: Cabo Verde

Orateurs : 

■ Agence brésilienne de coopération – ABC 

■ Confédération Nationale du Commerce des Biens et du Tourisme

■ Confédération Nationale des Industries du Brésil - CNI 
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3rd day: March 18

ACCREDITATION TO THE FORUM 07:00 - 08:00

Conference II "ACCESS TO THE PREFERENTIAL UNITED STATES MARKET" Moderator: Cabo Verde Speaker: USA / AGOA

Conference III "Development of the digital economy in ECOWAS: an opportunity for the digital transition in entrepreneurial development, market innovation and regional integration"

Moderator: Cabo Verde

Speaker: ECOWAS

Conference IV “ACCESS TO THE PREFERENTIAL EUROPEAN UNION MARKET” Moderator: Cabo Verde

Speaker: UE / SPG +
ECONOMIC AND FINANCIAL WORKSHOP

Panel I

"PRIVATE SECTOR FINANCING IN ECOWAS"

Moderator: Cabo Verde

Speakers:

■ ECOWAS Investment and Development Bank

■ African Guarantee and Economic Cooperation Fund

■ African Development Bank - AfDB

■ International Finance Corporation - IFC

■ French Development Agency. AFD

ECONOMIC AND ENTREPRENEURIAL WORKSHOP

Panel II

"BRAZIL: The Potential and the Opportunity of Technical and Entrepreneurial Cooperation"

Moderator: Cabo Verde

Speakers:

■ Brazilian Cooperation Agency - ABC

■ National Confederation of Trade in Goods and Tourism

■ National Confederation of Brazilian Industries - CNI
PRÉSENTATION DES OPPORTUNITÉS:
■ Ghana 
■ Togo
■ Guinée-Conakry 
■ Guinée-Bissau 
■ Libéria 
PRÉSENTATION DES OPPORTUNITÉS: 
■ Cabo Verde 
■ Sénégal 
■ The Gambia 
■ Cote d’Ivoire 
■ Benin 
PRÉSENTATION DES OPPORTUNITÉS: 

■ Nigéria 

■ Mali 

■ Burkina Faso 

■ Niger 

■ Sierra Leone 

18 Mars 2022 Séance de clôture 18:15 – 18:30 
18 Mars 2022 DÎNER DE GALA 20:30 – 23:00
PRESENTATION OF OPPORTUNITIES:

■ Ghana

■ Togo

■ Guinea-Conakry

■ Guinea-Bissau

■ Liberia

PRESENTATION OF OPPORTUNITIES:

■ Cabo Verde

■ Senegal

■ The Gambia

■ Ivory Coast

■ Benin

PRESENTATION OF OPPORTUNITIES:

■ Nigeria

■ Mali

■ Burkina Faso

■ Niger

■ Sierra Leone

March 18, 2022 Closing session 6:15 p.m. - 6:30 p.m.

18 March 2022 GALA DINNER 20:30 - 23:00
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CONDITIONS D’EXPRESSION D’INTERET ET D’INSCRIPTION
17 mai 2021 : L'inscription est ouverte pour les manifestations d'intérêt à participer au Business Forum et Business Round / Round
· 15 Février 2022 : Date limite d'inscription pour participer au Business Forum et aux réunions institutionnelles. 
·  28 Février 2022 : Date limite d'inscription pour participer à la table ronde des affaires et réserve de temps pour la présentation des produits, services et opportunités de partenariat. 
· 16 Mars 2022 : BUSINESS ROUND
· 17 et 18 Mars 2022 : BUSINESS FORUM
·  17 Mars 2022 : PRÉSENTATION DES OPPORTUNITÉS DANS LA CEDEAO
· 18 Mars 2022 : ATELIERS ET CONFÉRENCES THÉMATIQUES PAGE 10

CONDITIONS OF EXPRESSION OF INTEREST AND REGISTRATION

· May 17, 2021: Registration is open for expressions of interest to participate in the Business Forum and Business Round / Round

·  February 15, 2022: Registration deadline to participate in the Business Forum and institutional meetings.

· - February 28, 2022: Registration deadline to participate in the business roundtable and time reserve for the presentation of products, services and partnership opportunities.

· March 16, 2022: BUSINESS ROUND

· March 17 and 18, 2022: BUSINESS FORUM

·  March 17, 2022: PRESENTATION OF OPPORTUNITIES IN ECOWAS

·  March 18, 2022: WORKSHOPS AND THEMATIC CONFERENCES
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COMMENT PARTICIPER
Toutes les parties intéressées sont invitées à participer au Forum des Entreprises sur le thème: «Cap-Vert un lien avec les marchés d'Excellences». Pour participer au Forum, vous devez vous inscrire à l'avance, ce qui peut se faire de l'une des manières suivantes: 1. Inscription en ligne via la plateforme: www.atlanticbusinessforum.com; ou 
2. L'envoi d'un formulaire d’inscription dûment rempli qui peut être téléchargé sur ladite plate-forme. 
Aux fins d'inscription, toutes les instructions saisies doivent être strictement suivies, soit dans le règlement de l'événement, soit dans le formulaire d'inscription.
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HOW TO PARTICIPATE

All interested parties are invited to participate in the Business Forum on the theme: "Cape Verde a link with markets of Excellence". To participate in the Forum, you must register in advance, which can be done in one of the following ways: 1. Online registration via the platform: www.atlanticbusinessforum.com; or

2. Sending a duly completed registration form which can be downloaded from said platform.

For registration purposes, all instructions entered must be strictly followed, either in the event rules or in the registration form.
